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Minnesanteckningar förda vid SMC- Hallands klubbkonferens 
Plats: Hotel Grand i Halmstad 
Datum: 2023-10-14 
Deltagare: Håkan du Rietz (ordförande), Monika Sekelj (Butterflys och Silhouette riders & 
Tjejgruppen), Jörgen Svensson (Floalt MCK & valberedare), Torbjörn Torkelsson (Hobbes 
MC), Ulf Bergkvist (MCK Plopp, vice ordförande & informatör), Ingrid Föll (Floalt MCK & 
sekreterare), Lars-Olof Nilsson (Knäreds MC & ledamot), Mats Gröndahl Kungsbacka MC 
klubb & suppleant), Christian Andersson Varbergs MC- klubb & ledamot), Jan Lindström 
(Hobbes MC), Göran Carlsson (MCK Plopp), Alexander Kawekji (valberedare, suppleant och 
vägspanare) Therese Eriksson (Hobbes MC, kassör & webbmaster) Kjell-Ove Johansson 
(Knäreds MC), Lars Lindqvist (Kungsbacka MC klubb), Kent Norberg (vice sekreterare), 
Mathias Palmquist (MCT= Motorcykel i trafik). 

Anmält förhinder: Thord Hansson och Roger Persson. 
 
1 Skolverksamhet 
Föredragande Mathias Palmquist MCT. 
Informerade, 3 Knixkurser och 1 avrostning har genomförts under mc-säsongen 2023.  

Planering inför 2024 
Att erbjuda 4 Knixkurser och förhoppningsvis försöka genomföra 1 Avrostning. Knix 
kurserna kommer köras på Varbergs GoKart bana och förhoppningsvis kommer Avrostning 
hållas på Falkenbergs motorbana. Gruskurs planeras om intresse finns under våren och 
hösten, Andreas är Grusinstruktör.  

Antal deltagare Knixkursen kommer vara max 24 deltagare, indelade i 3 grupper med 8 
deltagare i vardera gruppen. 
 
Önskemål är att flera kan vara behjälpliga för att avlasta instruktörer då det saknas aspiranter. 
Idag har SMC- Halland 8 aktiva instruktörer, 1 examination av instruktör har varit nu i höst. 
Under våren 2024 är tanken att ytterligare 2 instruktörer blir examinerade.  
Frågan kom upp vad en heldag på Falkenbergs motorbana kostar? 10 000 kronor för en dag. 
 
En fråga Mathias hade till alla deltagarna var ”hur locka våra SMC medlemmar att bli 
aspiranter/instruktörer?”  
 
Frågan ställdes till Mathis om det kommer bli någon Storbanekurs/er under 2024?  
Svar, om det är så att det finns en erfaren MCT, så kan det erbjudas. Detta under förutsättning 
att någon tar över efter Mathias. Som samtidigt informerade att han kommer att avgå till 
årsmötet 2023/2024 som MCT.  



Kassan idag cirka 300 000 kronor. 
Frågan ställdes om det finns något ”tak” som bör finnas kvar i kassan?  
Svar från ordförande, i år var bidraget från SMC- Riks 100 000 kronor. Nästa år, 2024 blir 
bidraget 72 000 kronor. Neddragning beror på att SMC- Riks nu sköter alla resekostnader.  
SMC-Riks har beslutat att ordförandekonferensen och storhelgskurserna tar man från 
pengarna centralt. Alltså är det fel att säga att vi får mycket mindre pengar eftersom vi tidigare 
betalade dessa konferenser själva.  
 
Gruppdiskussion: 

Bord 1. 
Monika Sekelj, Jörgen Svensson, Torbjörn Torkelsson och Ulf Bergkvist tycker att: 
Billigare avrostning för att fler skall ha möjlighet att delta. Ej lunch. Pengarna kan komma 
från att man minskar klubbersättningarna? 
Knix 4, ja. 
Hjärt lungräddningsutbildning, HLR.  
 
Bord 2. 
Mats Gröndahl, Lars-Olof Nilsson (Mannen), Mats Gröndahl, Christian Andersson och 
Ingrid Föll tycker att: 
3 - 4 Knixkurser.  
Frågan om hur många SMC anslutna mc- klubbar finns i Halland? 
Vi vet inte exakt, cirka 6. Vi måste få ut info om detta på ett bättre sätt? 
Kan klubbarna köra egna Knixkurser? 
HLR Kurs. 

Bord 3. 
Jan Lindström, Göran Carlsson och Alexander Kawekji tycker att: 
Avrostningen, avgiften måste sänkas. Frivilligt att käka, behöver ej ingå. 
Föranmälan 125 kr, anmälan på plats 200 kronor.  
Uppmanar att fler skall vara aktiva på avrostningen. 
Knix kurserna, 70 % nya deltagare och resten är de som går fler gånger. De pratar bredd. 
Vi bör förtydliga krav på aspiranter. 
 
Bord 4. 
Therese, Kjell-Ove, Kungsbacka och Kent Norberg tycker att: 
Vi måste informera mer utåt om att vi är i behov av fler aspiranter/ instruktörer. Antal Knix är 
bra och om vi behöver köra fler får väl behovet bestämma. 
Gärna gruskurser... 
Kanske även grusturer. 
Gärna storbanekurser i SMC Hallands regi. 
Vad gäller avrostningen så finns väl olika uppfattningar om det skall kosta ngt?  
Kostnaden bör ses över. Känns som max 300 kronor. Man kanske inte behöver bjuda på lunch 
till exempel.  
 
 

 



2. TUR körning Christian 
Föredragande Christian Andersson 
 
Under mc säsongen 2023 deltog 5 mc klubbar på våren och 7 – 8 på hösten. 
 
Christian har under hösten skickat ut frågan om ”Hur ser klubbarna på TUR körningarna?? 
Några svar som inkommit:  
Melmer Cruiser MC tycker det är helt ok med 3 000 kronor och då bjuda på fika. Eller 1 500 
koronor och då tar var och en med egen fika. Dom vill även på våren att TUR körningarna 
läggs på lördagar.  
MCK Plopp tycker inte fika skall ingå utan var och en tar med egen fika. Kan då ändra till 
endast 3000 kronor och inget tillägg för de över 21 deltagare. 
FMCK Varberg tycker man skall köra lördagar, eventuellt kommer dom arrangera ett 
grusrally. Kanske inte börja så tidigt som 20 april. 
Floalt MC tycker det är helt ok med 3 000 kronor och då bjuda på mat. Eller 1 500 koronor 
och då tar var och en med egen fika. 
Knäred MC tycker att man slopar förtäring men har kvar 3 000 kronor.  
 
Ett önskemål har inkommit från 2 mc-klubbar, att bara ha TUR körning på lördagar både 
under vår och höst.  
Frågan om att ändra TUR körningen från torsdagskvällarna till en annan veckodag? Var 
övervägande överens om att det är bra att ha en och samma kördag, som nu torsdagar på 
våren. Det är ”inkört” sedan flera år.  
En annan fråga ställdes, om summan dras ner från 3 000:- vad kommer då pengarna gå till 
istället? 
Kassören redovisar att 47 500 kronor är det totala utlägget för TUR körningarna under 2023. 
 
Ordförande föreslog storgrupps diskussion med frågorna:  
* Diskutera KOSTNADEN, rimlig ersättning till klubbarna? 
* Klubbarna får välja själva vilka dagar vi vill anordna körningen, torsdag till lördag? 
* Vad ställer SMC för motkrav för körning? Hur långa turer skall det vara?  
   Utflyktsmål? Inget krav, Men vara tydlig i att man inte bjuder på fika utan var och en  
   med egen fika.  
* Informera vid TUR körningarna, vad SMC håller på med? Göra en lathund/  
   informationsblad? Aktuellt SMC? 
* Rimlig sträcka för en tur? 
* Inget krav på att SMC Hallands styrelserepresentant skall delta. 
 
Bland annat kom följande upp: 
Tur körningar: 
Att kanske sänka till 1 500 – 2 000 kronor och inte bjuda på mat eller fika? 
Ordförande tycker att det måste finnas möjlighet att välja annan dag? 
Vad ställer SMC för motkrav på att få ersättning? Bör man ha någon information om SMC på 
körningarna? Kent svarar att man absolut skall informera om SMC i anslutning till att man 
arrangerar turkörningar. 



3. Aktiviteter 2024  
Föredragande Ordförande 
Bad vardera grupp (4 grupper) diskutera och lämna in det som framkommit nedskrivet på ett 
papper.  
 
Frågor och svar från grupperna: 
* Skolverksamheten klar för 2024.   
* TUR körningarna för 2024 är på planering.  
* Riktade körningar som SMC står för, som ett rally eller liknande? Nej känns inte som att vi 
   skall lägga energi på detta. Vi har nog med all annan verksamhet. 
* Tjejgruppens verksamhet? Ja om tjejerna vill ha en tjejgrupp skall den absolut finnas kvar. 
* Öppen bankörning arrangerad av SMC. Kanske med sponsring av externt företag/  
   organisation. 
* Skall det skapas någon annan grupp? Ungdomsgrupp? Nej inga andra grupper. 
 * Hur skall vi göra med mässverksamhet? Den vill vi arrangera.  
*  Andra utbildningar? Mekardag? För kvinnor? Män? Ja gärna för alla! 
* Bjuda in massmeida till våra event. 
* Buss gemensamt upp till Stockholmsmässan till självkostnadspris. 
* Hur ställer vi oss till andra aktiviteter? Som ex BAP-Run? Lite tveksamt, men vi skall inte  
   stänga några dörrar för framtida event. Upp till styrelsen att besluta. 
* Skall vi ha klubbkonferens/verksamhetskonferens i fortsättningen? Ja absolut, kanske att  
   alla medlemmar kan få delta. 
* Vägspanarens framtid? Skall vi ha fler i Halland? Hur når vi / rapporterar vi information om  
   vägläget? 
* SMC vinteraktivitet kvällsmingel? 
* Intercom utbildning? 
 

4. Rekrytering Håkan 
Föredragande Ordförande 
 
Hur göra för att få in yngre deltagare i styrelsen som vill engagera sig i SMC Halland. Det är 
ett måste! Ny ordförande, då Håkan troligtvis slutar som ordförande till årsmötet. Vice 
ordförande och kassör ”sitter” just nu på två poster vardera, inte bra! Ny MCT efter Mathias. 
Ordförande vädjar till alla klubbmedlemmar att få in ”nya” deltagare.  
 
 

5. Sammanfattning/avslutning 
Ordförande avslutade dagens konferens och tackade alla för den feedback som vardera 
diskussionsgruppen inkommit med. Svaren gör att vi i SMC Halland nu kan utveckla och 
förbättra upplägget av kommande verksamhet och möten. AU kommer att börja bearbeta 
svaren på bokad mötesdag den 24 oktober.  
 

Ansvarig för SMC- Hallands Konferensdag, ordförande Håkan du Rietz. 

Minnesanteckningar / Ingrid Föll och Kent Norberg 


